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Mgr. Kereštanová: 

Takisto by som sa chcela vrátiť k výrubom, ktoré už spomínal p. Begala ale mňa vlastne 

zaujíma lebo často som v parku, mnoho ľudí má práve obavy, či v tom mestskom parku 

budeme ešte počuť spevavcov, či teda mesto plánuje  s náhradnou výsadbou v mestskom 

parku, či máme nejaký projekt a keď v akej čiastke a v ktorej časti parku. 
 

 

Ing. Princík: 

K výrubom a náhradnej výsadbe by som povedal iba toľko, neviem, či si uvedomujete, že 

o aké stromy ide v mestskom parku. Ide o suché stromy, väčšinou pahýle bez koruny, 

nevyrubujeme ich všetky tie, čo sú obrastené brečtanom a sú tam nejaké hniezdne dutiny budú 

zachované. Choďte sa prejsť po hrádzi Trnávky od splavu k farebnému mostíku a pozerajte sa 

smerom na pravo do parku. V tomto priestore uvidíte možno 80 suchých stromov, to je 

čistenie parku, to nie je výrub. Spevavce samozrejme, že tam zostanú, budú. Takisto je 

plánovaná náhradná výsadby. Úzko spolupracujeme s dendrológom pamiatkového úradu Ing. 

Vladimírom Sobotom, ten nám určil, aké stromy je povolené v parku vysádzať z toho 

historického hľadiska a takisto naše hospodárske stredisko, bývali mičurinci pestujú stromy 

zo semenáčov, duby, lipy atď., ktoré budú vysádzané v mestskom parku. Ešte za Kaufland 

z vyschnutých stromov, náhradná výsadba za Kaufland, tam vyschlo možno 80 stromov, ktoré 

firma vysadila nesprávnym spôsobom, za toto sme takisto dostali  nejakú náhradu, aj tieto 

stromy budú použité v parku. Boli už nejaké aj vysadené, mohli ste si všimnúť povedľa 

cestičiek, niektoré boli vandalmi zničené. Na jar sa začne s náhradnou výsadbou, v pondelok 

máme prvé miestne šetrenie s odborom životného prostredia pri okresnom úrade ohľadom 

výrubu týchto suchých stromov. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 26.2.2014 
 


